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Van:
Verzonden: maandag 11 november 2024 16:20
Aan: ; ; 
CC:
Onderwerp: FW: Visie ontwikkeling Alting
Bijlagen: Verslag SBA 31-10-2024.pdf; Huiswerk-Visie Alting.pdf

Ter kennisname. Vanwege de grote hoeveelheden e-mail (ook op vrije dagen  ͧͪͩͨ, dit was er één) was 
deze mij ontschoten. 
 
Met vriendelijke groet, 
 

(0593) 53 9
Werkdagen: 
 

 
 

 
 
Website | Facebook | LinkedIn | X | Instagram 
 

Van: Secretariaat SBA <secretariaat@sbalting.nl>  
Verzonden: woensdag 6 november 2024 12:59 
Aan: Secretariaat@sbalting.nl 
CC: Info@sbalting.nl 
Onderwerp: Visie ontwikkeling Alting 
 
Beste bewoners,  
   
Heel hartelijk bedankt dat een groot aantal van jullie afgelopen donderdagavond aanwezig was. We 
hebben met elkaar een vrije en goede uitwisseling van ideeën gehad. Wij hebben beloofd een verslag 
van afgelopen donderdagavond met jullie en de niet aanwezige buurtgenoten te delen. Het verslag is 
als bijlage bij deze e-mail toegevoegd, incl. het "huiswerk" A4-tje.  
   
Op 21 november is de volgende bijeenkomst gepland in het Valkenhof. Aanvang: 19.30 uur.  
Wij hopen dat jullie allemaal meedoen. Waarom is dat belangrijk?  
   
Rond februari/maart 2025 zal de gemeente het haalbaarheidsonderzoek woningbouw in Alting 
afronden. Op basis van de uitkomsten van het onderzoek zal de gemeenteraad een besluit nemen 
over wel of geen woningbouw in Alting.  
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Wij denken dat het opstellen van de visie op Alting juist nu van groot belang is. Daar zijn de volgende 
redenen voor:   

 Het gesprek over Alting zal in februari/maart 2025 volop losbarsten. 
 Een voor die tijd door de bewoners van Alting ontwikkelde en gedragen visie is door de politiek 

niet opzij te schuiven. 
 De  bewoners presenteren zich nadrukkelijk als gesprekspartners voor de gemeente waarbij 

echte participatie wordt afgedwongen. 
 De visie op Alting geeft inhoudelijk aan waarom Alting in stand moet blijven en hoe het nog 

mooier gemaakt kan worden. 

Tegelijkertijd wordt, getrokken door , een juridisch traject voorbereid. De ontwikkeling van de 
visie kan ook argumenten opleveren welke in dat traject kunnen worden gebruikt. Zo maken we 
efficiënt gebruik van de inzichten welke we de komende weken met elkaar gaan opdoen.  
   
Wij zien jullie graag 21 november om 19.30 in het Valkenhof. Geven jullie weer door dat je erbij zult 
zijn?  
   
Het bestuur van Stichting Behoud Alting,  
   
Johan, Esther, Ninie en Dick  
   
Bijlages: 1. Verslag bijeenkomst 31 oktober 2024  
               2. Huiswerk-A4 met de 10 thema's  
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